
VIII M ű v e l ő d é s , s p o r t é l e t 

„ E n to rnász vagyok ! 

Interjú Bélteki Pállal a testnevelési tanszék oktatójával 

Szegedi Universitás keretein belül 
igen aktív sportélet működik. 
Tizenötnél is több sportág több ezer 
diáknak nyújt élményt , kikapcso-
lódást. Az összes közül kiemelke-
dik a kispályás labdarúgás amely 
magyarországi felsőfokú oktatási 
intézmények között egyedülálló 
módon közel 1500 diák részvételé-
vel zajlik. 

Belteki Pál a JATE- és az Uni-
versitás egyik legnépszerűbb test-
nevelés tanára és oktatója. Emel-
lett évek óta foglalkozik az Ady-té-
ri kispályás labdarúgás és a JATE 
SG nagypályás focicsapatának a 
szervezésével. Az Ady tér jelené-
ről és jövőjéről kérdeztük. 

- Tanár Úr! Mesélne egy pár szót az Ady 
téri kispályás labdarúgásról? 
- A bajnokság ugyanúgy mint az el-
múlt években az idén is Ady-téren ma-
rad. Új hallgatói szervezőink vannak, 
Horváth Levente és Tóth Szabolcs, 
Gombócz Feri tavaly jelezte, hogy 
nem csinálja tovább.. Tavaly 100-130 
csapatunk volt, ami azt jelenti hogy 
kb. 10 csapattal mentek a ligák, és 12 
liga volt. Idén szeretnénk szűkíteni a 
létszámot viszont a nevezéskor nem 
zárunk ki senkit. Ellenben ha egy csa-
pat nem játszik le három-négy 
meccset, akkor automatikus a kizárás. 
Az esős napok miatt valószínűleg lesz 
hétvégi forduló és nem az utolsó pilla-
natban kiírva, mint tavaly volt, hanem 
legalább három héttel előtte, hogy a 
kollégisták és az albérletben lakó hall-
gatók meg tudják szervezni a hétvégé-
re való itt tartózkodást. A SZVSE-
pályán, ugyancsak van kispálya, a 
Hermann és a Móra kollégium között 
is egy „dühöngő", ahol elmaradt mecs-

cseket lehet pótolni. Az egész azon 
múlik, meg tud-e egyezni két csapat 
az időpontot illetően, vagy sem. 
-A JATE SC tavaly kiesett a megye II. -bői 
és elképzelhető, hogy megszűnik... 
- Mindentől függetlenül ha összejön a 
csapat, az egyetemi-főiskolai bajnok-
ságban tudunk indulni nagypályás lab-
darúgó csapattal. Tavaly év végén vol-
tak kint a fiúk Einthovenben, ahol egy 
nemzetközi megmérettetésen vettek 
részt, Európa egyetemi csapataival 
szemben. A srácoknak nagyon tetszett 
a dolog, a 20-30 résztvevő közül a 9. 
helyen végeztek. Ez egy jó eredmény-
nek számít. Jövőre is szeretnénk el-
menni. 
- Milyen évközi rendezvények várhatók? 
- Lesznek kispályás labdarúgó tornák 
ebben az évben is: Universitas-kupa, 
Mikulás-kupa, a főiskola és az egye-
tem között megrendezésre kerülő ha-
gyományos kupa lány focival megspé-
kelve. 
- A Tanár Úr szerint az Universitason be-
lül a sport támogatottsága területén ta-
pasztalható-e előrelépés? 
-Visszalépés biztos nincs, megkapunk 
és megkaptunk elég sok támogatást az 
egyetem vezetőségétől, - igaz legin-
kább erkölcsit. Azért hozzáteszem, 
hogy hála Istennek az egyetemi taná-
roknak nagy része elég sportos, és van 
egy dolgozói labdarúgó-bajnokság is, 
tanszéki -és baráti körök csapataival, 
(pl: matematikusok csapata, informati-
kusok csapata, stb - a szerk.) 
- Köztudott, hogy a Tanár Úr a szegedi 
egyetemi sport egyik fő szervezője, innen is 
adódik a kérdés, hogy milyen sportmúltja 
van? Régebben biztosan focizott. 
- Én nem fociztam. Ez egy óriási téve-
dés, egyébként sajnos nem először for-
dul elő, az egyetemisták tényleg azt 

hiszik, hogy én fociztam. Szeretek fo-
cizni, de tornász vagyok. Tornaedző 
vagyok, ott értem el elég szép sikere-
ket akár edzőként, akár versenyző-
ként. 
- Tudna erről egy kicsit bővebben beszéln i? 
- Nagykőrösön kezdtem valamikor na-
gyon régen, és 18 évig tornáztam. Még 
most is tornázom rendszeresen, mert 
van egy Old-Boys nevezetű országos 
rendezvény, ahol a régi tornászok ösz-
szejönnek (Magyar Zoli, Donát Feri, 
Sivadó (!!!)) A gyakorlatokat a gyűrű és 
az ugrás kivételével még mindig be 
kell mutatni! Csapattal edzőként csak 
iskolai szinten tudunk dolgozni, mert 
szakosztály nincsen Szegeden. Ennek 
ellenére tavaly a Széchenyi Gimnázi-
um lányaival, előtte pedig a Tarján 4-
esekkel, és a makkosháziakkal nyer-
tünk országos bajnokságot. Én tornász 
vagyok, na! 
- Köszönöm a beszélgetést, és sok sikert kí-
vánok a továbbiakban ! 
- Én is köszönöm! 

Pál Imre 
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